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ZAB.0022.40.2023 

 

Protokół nr 277/23 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

 w dniu 6 września 2023 r.  

 

Starosta Włocławski Pan Roman Gołębiewski o godzinie 1005 otworzył posiedzenie Zarządu 

Powiatu we Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach 

Zarządu, uczestniczy 5 członków Zarządu, co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu 

wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Zarządu Powiatu 

oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 276/23 z dnia 30 sierpnia 2023 r.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia 

wniosku Komisji Przetargowej oraz wyboru najkorzystniejszej oferty 

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Renowacja budynku 

Starostwa Powiatowego we Włocławku przy ul. Cyganka 28”. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia 

wniosku Komisji Przetargowej oraz wyboru najkorzystniejszej oferty 

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego pn. Budowa przejść dla 

pieszych na drogach powiatowych, z podziałem na 4 części. 

5. Akceptacja aktualizacji planu rzeczowo – finansowego Powiatowego Zarządu 

Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie pozbawienia 

dotychczasowej kategorii drogi gminnej publicznej. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu jednogłośnie, po zapoznaniu przyjął Protokół nr 276/23 z dnia 

30 sierpnia 2023 r.  

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Agnieszka Dopierała w zastępstwie naczelnika 

Wydziału Zamówień Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że w dniu 24 sierpnia 

2023 r. Komisja Przetargowa dokonała otwarcia ofert. Komisja stwierdziła, że najwyżej 

ocenianą ofertą w postępowaniu pn. „Renowacja budynku Starostwa Powiatowego we 

Włocławku przy ul. Cyganka 28” Wykonawca: BWD Sp. z o.o. Fabianki z Fabianek z ceną 

oferty brutto: 3.656.999,96 zł. Pozostałe oferty złożyli: SystemSmart Łukasz Waśniewski z 

Kruszyna z ceną brutto: 6.912.771 zł; Przedsiębiorstwo Handlowo Usługowe „DAWBUD” 

Adam Iwański z Włocławka z ceną brutto: 6.374.218,22 zł i Urbański Sp. z o.o. z Torunia z 

ceną brutto: 4.014.920,34 zł. Komisja Przetargowa wystąpiła z wnioskiem do kierownika 

zamawiającego o dokonanie wyboru w/w najkorzystniejszej oferty w w/w postępowaniu 

o udzielenie zamówienia publicznego. 
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Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 845/23 w sprawie zatwierdzenia wniosku 

Komisji Przetargowej oraz wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie 

zamówienia publicznego.  

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Agnieszka Dopierała w zastępstwie naczelnika 

Wydziału Zamówień Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że w wyniku czynności 

badania i oceny ofert w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego pn. Budowa 

przejść dla pieszych na drogach powiatowych, z podziałem na 4 części, Komisja Przetargowa 

stwierdziła, że najwyżej oceniane oferty, w poszczególnych częściach, ponieważ wykonawcy 

złożyli oferty nie podlegające odrzuceniu oraz ofertom tych wykonawców przyznano 

najwyższą łączną ilość punktów za wszystkie kryteria: W Części 1 - „Budowa przejścia dla 

pieszych wraz z dojściem na drodze powiatowej nr 2902C Siutkowo – Mikanowo 

w miejscowości Lubanie w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 2902C”- 

Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Usługowo-Handlowe „LUX-DOM” Sp. z o.o. z Włocławka, 

Cena oferty brutto: 149.000 zł. W Części 2 - „Budowa przejścia dla pieszych wraz z dojściem 

na drodze powiatowej nr 2919C Żydowo – Zgłowiączka – Wiktorowo w miejscowości 

Zgłowiączka w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 2919C” - AMP CT A. PAŹ P. 

BIESZCZAD Spółka Jawna z Elbląga, Cena oferty brutto: 151.843,50 zł. W Części 3 - 

„Budowa przejścia dla pieszych wraz z dojściem na drodze powiatowej nr 2922C Pustki 

Choceńskie – Wilkowice w miejscowości Wilkowice w ramach przebudowy drogi 

powiatowej nr 2922C” - Produkcja Usługi Handel „DAR-POL” Dariusz Rapciewicz 

z Tupadeł, Cena oferty brutto: 320.381,18 zł. W Części 4 - „Budowa przejścia dla pieszych 

wraz z dojściem na drodze powiatowej nr 2943C Kowal – ul. Kołłątaja w miejscowości 

Kowal w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 2943C” - Przedsiębiorstwo Produkcyjno-

Usługowo-Handlowe „LUX-DOM” Sp. z o.o. z Włocławka, Cena oferty brutto: 390.000 zł. 

Komisja Przetargowa wystąpiła z wnioskiem do kierownika zamawiającego o dokonanie 

wyboru w/w najkorzystniejszych ofert w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego 

w poszczególnych częściach. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 846/23 w sprawie zatwierdzenia wniosku 

Komisji Przetargowej oraz wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie 

zamówienia publicznego.  

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że działając na podstawie Regulaminu Organizacyjnego 

Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach przedłożono do akceptacji 

aktualizację planu rzeczowo - finansowego Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku                   

z/s w Jarantowicach na 2023 roku wg stanu na dzień 30.08.2023r. Przedkładana aktualizacja 



3 

 

obejmuje zmiany budżetowe w planie finansowym jednostki na 2023 rok, uchwalone podczas          

LVII Sesji Rady Powiatu w dniu 30.08.2023 r. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował plan rzeczowo – finansowy Powiatowego 

Zarządu Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach na 2023 rok wg stanu na dzień 

30.08.2023 r.  

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że Wójt Gminy Baruchowo zwrócił się z wnioskiem 

o wydanie opinii w sprawie pozbawienia dotychczasowej kategorii drogi gminnej drogi 

publicznej oznaczonej nr 191011C w miejscowości Skrzynki na odcinku 880 mb. oznaczonej 

w ewidencji gruntów i budynków jako działki 142/1, 142/2 i 142/3 położone w obrębie 

ewidencyjnym 00112 Skrzynki. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 847/23 w sprawie pozbawienia 

dotychczasowej kategorii drogi gminnej publicznej. 

 

Ad. 7 Sprawy różne 

 

Pan Jan Ambrożewicz – Wicestarosta zapytał kto odpowiada za usytuowania przejść dla 

pieszych, ponieważ np. przykład w Kowalu, gdzie jest przejście dla pieszych przy drodze 

powiatowej i wyjazd z parkingu. Druga sprawa dotyczy przebudowy drogi wojewódzkiej przy 

Powiatowym Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chodczu. Osoby 

wyjeżdzające ze szkoły mają problem z włączeniem się do ruchu, ponieważ są ustawione 

światła, a ustalono ruch wahadłowy. Na chodniku nie można się ustawić, bo policja nakłada 

mandaty karne. 

Pan Starosta odpowiedział, że wszystkie organizacje ruchu są uzgodnione z policją 

i jednostkami podległymi i jeśli chodzi o przejście dla pieszych w Kowalu, to w swoim czasie 

były prowadzone owocne dyskusje w tym temacie z panem dyrektorem i przejście dla 

pieszych w tym miejscu zostało tak przyjęte. 

Pan Wicestarosta podniósł, że z parkingu przy Greene trudno wyjechać.  

Starosta odpowiedział, że panu Burmistrzowi zależało na tym, aby w tym miejscu było 

przejście dla pieszych ponieważ zostało stworzone centrum handlowe i jest dojście do szkoły, 

dlatego to przejście trudno będzie zniwelować. Może problem się rozwiąże w sytuacji kiedy 

będzie drugie przejście dla pieszych, które jest przewidziane w ciągu tej drogi. Idea, która 

przyświecała zarówno panu dyrektorowi jak i panu burmistrzowi była dobra, ponieważ 

generalnie chodzi o ograniczenie przejazdu dużymi samochodami transportowymi przez 

miasto, gdzie traktowano ten przejazd jako tzw. „skrót”. Natomiast jeśli chodzi o remont 

drogi wojewódzkiej, to zawsze jest problem przy włączaniu się po środku ruchu 

wahadłowego. Są światła i trzeba się odpowiednio włączyć.  

Pan Wicestarosta podniósł, że na przyszłość to organizację ruchu trzeba przygotowywać po 

wizji w terenie, bo zza biurka nie da się przygotować perfekcyjnie. Pani dyrektor szkoły 

powinna w tym temacie również się wypowiedzieć, bo po zatwierdzeniu organizacji to już za 

wiele nie można, a nikt jej nie poinformował. 
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Ad. 8 

Pan Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 1035 dokonał zamknięcia 

posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.     

                                                                      

                                                          

                                                         Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                         Roman Gołębiewski       .............................................. 

 

                                                         Jan Ambrożewicz     ..………………………….. 

 

                                                         Agata Wojtkowska         ....………………………….. 

 

                                                         Jacek Jabłoński              ..…………………………….  

      

                                                         Grzegorz Śledziński      .……………………………..   

 

 

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska 

 

  

 

 


